
Zápis nica
z iuirnoriadnej konferencie Slovenského futbalového zväzti,

ktorá sa konala 12. júIa 2013 v Banskej Bystrici

Mirnoriadna konferencia Slovenského Íutbalového zväzu, sídlo: Trnavská cesta [00. Bratislava,
IČO: 00687308 (ďalei len „SEZ“) hola prczidentorn SPZ zvolaná na 12. júla 2013 do llotela Lux
v Banskej Bystrici so začiatkom o 1:00 hod.. aby prerokovaia a rozhodla o použití dotácie z
rozpočtovei kapitoly Ministerstva škoistva. vedv. v-Ýskurnu a šponu Slovenskej republiky vo
výške 45 mil. eur, určenej na 1inaneovanie rekonštrukcie, modernizácie a budovanie futhalových
štadiónov v 21 rnestách na Slovensku.

Program zasadnutia niimoriadnej konferencie SFZ:
I. Otvorenie
2. Sclivaľovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, volba členov mandáove komisie a

členov núvrhovej koni sic
3. Sehvalovanie Návrhu progruniu minioriadnej konferencie SEZ
4. Schvaľovanie Návrhu rozdelcnia tnančnýcli prostriedkov z dotáeie MŠVVaŠ SR

a projekt rekonštrukcic, modernizácie a výstavby futhalových štridiónov na roky
2013-2022

5. Diskusia
6. inUormácia o uzneseniach prijutých mimoriadnou konleienciou SEZ
7. (;konČnk

I. Otvorenie

Prezident SEZ privítal na zasadnutí miinoriadnej konfcreneie hustí: p. Dušana (ialisa, posíanea
Národnej rady SR ti splnoniocncnca vlády pre mládež ti špurt, p. Ladislava Čambala,
generálneho riaditeEa sekcie štótnej starostI kosti o špon a mládež Ministerstva školstvu. vedy.
výskuiuu a špurtu S lovenskej republiky. p. iuielh ltirčánvho. podpredsedu Združenia ni iest a
obci Slovenska, p. Imricha Kováča. z odboru kultúry ti vzdclávania l3anskobystricIého
sanwsprávneho krajti, p. Františka Laurinca, čestného pľezkleilttl SPZ ti člena VY UEFA, p.
Milana Služaniča, prvého prezidenta SPZ ti čestného člena SI:! p. Jána Liptáka, predscdu
Rc\izne komisie SEZ. p. ladislava l.ipáka. predsedu komisie pit štadiány a ihriská SEZ. p.
Pavla Adainca, tiuiora proiektu Cil Y ARE\A. delegátuv kon!crencic ti ustatnych hostí.
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Po privítani hostí prezident SFZ odovzdal SlOVO p. Ladislavovi Čambalovi. ktorý v príhovore
ocenil, že SFZ zvolalo mirnoriadnu konfereneiu s eieľo,n schváljf prerozdclenic vereiných
zdrojov a daf tak možnosf vvjadriť sa k tomuto návrhu všetkým svojim členom. Kladne
zhodnotil organizáciu aj priebeh ME UI? a v rámci samotného programu poukázal na 2 kVáčové
body. ktorě sa dotýkajú aj MŠVVaŠ SR zodpovedného za edů sféru Iinaneovania športu z
verejnýeh zdrojov. Uviedo[, že Sa pracuje na novom modeli tinancovania slovenského športu.
V roku 2013 bol tento proces naštartovaný a športy, ktoré sú úspešné a populárne ti verejnosti
huclů mať viac peňazí, pričom SFZ by mal postupne získať každá 2 roky o 20 mil. SK viac ako
doteraz. Čo sa týka druhej časti programu, uviedol. že súčasná vláda dodržuje programové
vyhlásenie a schválenú novů koncepciu rozvoja šporw do roku 2020, a to vybudovať ďalšie
dóstojné thtbalové štadióny v regiónoch, ahy sa futbal hral v lepších podrnienkach ako doteraz.

Následne prezident SFZ skonštatoval, že inimoriadna konf‘ereneia bola zvolaná v súlade so
Stanovami SFZ (Čl. 46 ods. 3 písm. a.) a požiadal predsedu rnandátovcj komisie p. Repo o
oznámenie počtu akreditovaných delegátov. P. Repa oznámil, že na miinoriadnej konferencii je
pritornných 78 z 87 pozvaných delegátov a mirnoriadna konferenciaje uznášaniaschopnú.

2. Schval‘ovanie sknitátorov a overovatel‘ov zápisnice, vol‘ba členov mandátovej koniisie a
členov návrhovej koniisie

Prezident SF7 prítomným oznámil, že o skrutátoroch. overovateľoch zápisnice. členoch
manclátovej kornisie a členoch návrlwvej komisie sa hude hlasovat verejným Ii Iasovaním
zdvihnutím ruky s hlasovacím lístkoiri a na schválenic návrhov je potrebnú jednoduchá väčšina
prítornných delcgátov.

Prezident SF7 nuvrhol vymenovat‘ za skrutátorov p. Jánu Fašunga (hlavný skrutátor), p.
Jaroslava Zábranského. p. Vladirnru Medveďa a p. Michala Kalného. Vyzval prítomných
deiegátov, aby hlasovali o tomto návrhu, Návrh hol schválený jednumyseloe.

Počet prítomny cli dcI cgátov: 79
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
Zd ržalo sa hl asov ani a : 0

Prezident 51/ navrhol ‘vvmeno\ ať za overovateVov zápisnice p. Pavla KuieVa. p. Mareka
Kukulského a p. ‘vliíana .órčika. Vyzval pritoiniyeh dclciútov. ab hlasovali o tomto návrhu.
Návrh ho ch vál eii jed ioni yse Vn e

219



Počet pritomnÝch cleicátov: 70
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O

Dalším hlasovuním je sclivaľovanie členov manclútovej komisie. Za členov mandátovej komisie
holi Úniou ligových kluhov. regionáinymi futbalovýrni zväzmi a generálnyrn sekretúrom SF7
navrhnutí tito páni: Dušan Kcketi (ÚLK). Ján Farbula (BFZ), Rastislav Kubka (ZsFZ). Jaroslav
Švarc (VsFZ). Igor Repa (SsFT) a Miroslav Kiša (SFZ). Za predscdu navrhli navrhnuti členovia
mandátovej komisie p. Igora Repu. Prezident SFZ vyzval prítomných delegálov, aby hlasovali o
tomto návrhu. Návrh bol schválený jednomyseľne.

Počet prítornných deiegúrov: 79
Hlasovalo za: 79
Hlasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O

Posledným hlasovaníirj e sehvaľovanie členov núvrhovej komisie. Za členov iiávrhovej koinisie
boll Úniou ligových klubov, regionúlnvrni lütbalovým zvázmi a generálnyrn sekretárom SF7
navrhnutí tito páni: Euhomir Golis (Úl K). Ľubomír Suchý (BEZ). Štefan VaRu (VsFZ). Róbert
Šuník (ZsFZ). Stanislav Špila (SsFZ) a Milan Vojtek (SFZ). Za prcdscdu navrhli navrhnuti
členovia návrhovej kornisie p. Róherta Šuníka. Prezident SF7 vyzval prítomných delegátov, aby
hlasovali o tomto návrhu. Návrh hol schválený jeclnomyserne.

Počet prítoinných delcgútov; 79
Hlasovalo za: 79
Fltasovalo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O

3. Schvaľovanic Návrhu programu nhinioria(JneJ konferencie SF7.

Prezident SF7 vyzval delcgátov, aby a prezentovali. Predseda komisie oznámil. že je
pritoinýcli 8 I (ielegátov,

Prezident S FZ nformoval prítomn5 cli, že VV SF7 na voom rokovai I ilňa 2. ú In 20 3
odporučil konférencH schválit‘ návrh progranlL niimoriadnci konl‘crcneic. ktorý ho prittimnvm
posltmy pozinke. Fred konan(m mimuriatlnej konkreneiea ani pred schvaYovaním tC)hlo
hodu pmgramLl nehol doručený žiadny návrh na zmenu programu iiimoriacluej konlrencie.
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Prezident SFZ vyzval prítornnýeh delegátov, aby hlasovali o programe inimoriadnej konferencie
SEZ. Program bol schválený jednomysel‘ne.

Počet pritomných delegátov; St
Hlasovalo za: Sl
HlasovaLo proti: O
Zdržalo sa hlasovania: O

Následne prezident SF7 oboznárnil prítomných delcgátov s organizačnými pokvnmi.

Pritoinným bolu premietnuté video vyhraných štadiónov, v závere kturého bola vizualizácia ich
stavu po rekonštrukcii.

4. Sehval‘ovanie Návrhu rozdelenia finančných prostriedkov z dotáeie MŠVV2Š SR a
projekt rekonštrukeie, modernizácie a výstavby futhalových štadiónov na roky 21)13 - 2022

Prezident SFZ prítornných informoval o genéze, ako došlo k dohode s vládou Sk na poskytmttie
45 mil. eur na rekonšuiikciu a obnovu štadiónov. Pred rokom a pol začala diskusia. cca pred S
nes jacmi sa dospelo k tinálnej podohe, za akú sumu je možné zrekonštruovať štadióny tak, aby
hol divákovi poskytnutý potrehný komlbrt. Zároveň oznámil. že priorhou pre šát je podpora
reprezentácie, pieto je prerozclelenie také, aké je uvedené v uzitesení. Fn rokovaniach sa
vychádzaio L toho, že v frnave bola vóFa. stavebné povolenie a investor ochotný investovat
60%, t. j . opačnc ako pri ostatných štadkmoch. Prioritou je lnnava a Žil ina. prcto najít najvyššie
sumy a ich štadióny hudú spÍňať najvyššie kniténiá. Ďalšfm kritérion boji krajské mcstá, sú to
najdóJežitcšie mestá a tradičné futhajové bašty. Dunajská Streda je v zozname s krajskými
mestami. nakol‘ko ide o futhalové mesto. hola cšte vn íederálncj lige a Iýnno štadiónom je
pokrytý aj job Slovenska. Ostatně corgoňiigové kluby by mali iiež dostat príspevok, preto sú
uvedené v zuzname. V zozname je aj ďalšieh R íutbalových miest, v ktorýeli by tiež mal nataf
progres. Financovanie je nastavené na pomer štát 60% a súkrornný investor 40% z dňvodu, že
Európska komisia by rteodsúhlasila, aby holo poskytnutých 100% flnančných prostniedkov len o
SEZ, nakolko by išlo o nedovolená štátnu pomoc. Po schváleni návrhu hude nasledovať
osloven ie pnmátorov jednotlivých miest a maj i teVov štaci iónov na cl iskusi LI. ako aj priprava
časového httrmoiiogramii. v ktorom obdohi bLIdú jednotlivé mestá pnipravené .Štadióny by mali
byť do roku 21)17 dobudované. záležat‘ bude na niajitel‘och štadiónov. Slovenská záľučná a
FOLVojOVá banka bude partncroni, ktorý hude jednotlivé PrLueI«y prenaItcováIť, preto je
potrehié čo najskór vedicť. v ktoroln ohdobi bude ktoié mesto pnipravcné a bude poirehné mat
icokladované (I1ancovaI1ie. Preíjdeit SEZ tiež inlormoval. že SF7. sa stane 4OnĹIkLonáwI1
spoločnosti (‘ity Arena, as., ktorý HuLle prevádzkovat‘ stadion v ‘lrnuve. V pnípade. ak by táto
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spoločnosť v budúcnosti vykazovala stratu. SFZ sa na vyrovnaní prípadnej strMy nebude
podieľať.

Prezident SFZ následne požiadal p. Pavla Adanica o odprezentovanie projektu výstavby
ťuthalového štadióna v Trnave. P. Adamec ocenil snahu vedenia SFZ uviesť do života koncepeiu
rozvoja a výstavby infraštrnktúry füthatovýeh štadiónov. Nástedne prezentova[ vizuál nového
štadióna, ktorého výstavba začala v máji 2013. Ambíciou je sprístupniť štadión verejnosti do
roku 2015. Na záver prezentácie poďakoval verejnosti. mestu Trnava, súčasněmu vedeniu SEZ a
vládc SR za podporu v snažení vyhudovania důstojného prostredia pre úspešné pokračuvanie
futbalovej histórie celého Slovenska.

Prezident SFZ skonštatoval, že po vybudovaní a dobudovaní infraštruktúry štadiónov, budeme
mať 3 národně štadióny, a to v Bratislave, Trnave a Žiline. Uviedol, že rok 20(3 nebol pre
slovenský futbal po športovej stránke. najmü čo sa týka seniorskcj reprezentáeie. najlepší, ale
tento rok vníma ako kl‘účový z důvodu schválenia uznesenia vlády SR. vďaka ktorému budeme
mat‘ důstojná inlřaštruk[úru vo všetkom a so všetkýni, čo k tomu patrí.

Následne prezident SEZ poskytol delegátom priestor na otázky.

Ako prvý vystůpil p. Mikušiak, prezident FK Tatran Liptovský Mikuláš s otázkou, či nehok
vhodnejšic rozšíriť počet štadiónov, čím by holi poskytnuté dotácie v nižšej sume viaeerým
subjektom. Prezident SEZ odpovedal, že zoznam miest je daný uznesením vlády a preto sa může
hlasovat‘ len o tom. čo je predrnetom uínesenia vlády. V hudúenosti bude SFZ poskytnutých zo
štátu o 0,5 mil. eur viac, pričom táw suma sa bude každým rokoni zvyšovať a spolu s
prostriedkami. ktoré v hudúcnosti pridc z UEFA a FIFA, hudú inůct‘ byť uspokojené ďalše
mestá. V pripade, ak by niektoré mesto odmietlo ponuku, v poradí hude d‘alšie mesto, ktoré (jež
bude musieť byť schválené uznesenirn vlády, nakoi‘ko ide o prostriedky, ktoré sťi účelovo
zadernované. SEZ na nových štadionoch nebude musieť platit‘ náiornné tak. ako je tornu
V súčasnosti. a aj tie(o peniaze budú mód‘ byť použité na rozvoj a rekonštrukciu mých štadiónov
v mestáeli, ktoré neboli zaradené do uznesenia vLády. V prmehehu jesene by mali byť delegáti
informovaní o flnančných prostriedkocb. ktoré sú vynakladané pri prenájmoch za jednotlivé
štadióny.

P. I.,ónčik. delegát za SLZ vystúpil s otázkami: 1/ či je NIC Poprad správne řaradený v tomto
zo,.nanie. keď sa rieši mými dotáeiami v rámci UEFA, 2/ čo Sa stane ak nebtjclťm zdroje so strany
samospráv, 3/ prečo nebol v zozname NiC Sence na dobudovame ihriska. Prezident SLZ k
otázke Č. I, týkajúcej sa NEC Poprad uviedol, že prvá etapa sa realizuje z prostriedkov UEFA -

program I lattľiek, rekonštruuje Sa exktuÚca tribuna, ktore sťičastoi bude športová časť a
hotelová čust, ‘yhrievaI1\ trávník unielé osvctlenie. druha etapa je dohudovanie tribún tak. aby
tadión spÍňal kritériá kategórie 3 I_JRFA. K otá,ke Č. 2 prezident LIvicdoI. že v prípade, aR
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nehudú zdroje zo strany samospráv. pod čiarou je zoznam micst. ktoré čakajú na ponuku a htidú
následne oslovovaná. Co sa týka NEC v Senci, prezident SFZ uviedol, že SEZ nemá vel‘ký
priestor na dobudovanie, Ilie je vlastníkom pozemku v Senci. Zámerom a snahou je investovanie
do vlastného majetku a mekedy v budúcnosti sa nid NTC odovzdat mestu Senec pričoni v
Poprade je pozemok prevedený na SFZ.

P. (iergely, ÚLK, Dubnica, uviedol, že rešpektuje roz.hodnutie, prerozdelenie štadiónov tak ako
je, ale do zoznarnu mohla byť zaradená aj Dubnica, ktorá odohrala viae zápasov ako Myjava,
Senica dokopy. v Duhnici sa odohrali aj \IE UI?. Chce by, ak sa niekto neprihlási. aby hola
Dubnica v zozname pod čiarou. Prezident SFZ uviedol. že nic len Dubniea nehola uvedená
v zozname, takých miest je viac, a ni< ktorékoFvek mesto zo západoslovenského regiónu
odmietne, Dubnica móže byť zaradená do zoznamu, leho si to zaslúži. Zdórazrtil tiež, že výber
štadiónov podlieha uzneseniu vlády SR.

P. Blažek, FK Senica. vystúpil s otázkou, na základe akého algoritmu sa vvrátali jednotlivě sumy
re mestá. Tiež uviedol, že to, že niekto tlieska súperovi nic je argumen[. Prezident SFZ uviedol,
že tlieskanie nebol argument ale konštutovanie, pri každom meste by sa vedelu argumentovat‘
prečo dno a prečo nic. Rn prenozdelovaní prostriedkov Sa vyehádzulo z nusledovnýcli kritérií:
keďže prvou prioritou sú štadióny pre reprezentáeiu, druhou prioritou holi krajské mestá Trnava
je necelých 50km od medzinárodného letiska v Bratislave. 100km od letiska vo Viedni, móžemc
mať štadión, ktorý spÍňa všctky prísne knitériá a hlavne investora, ktoiý je ochotný investovat‘
ďalšíeh 60% do športovej časti, existuje infřaštruktúra, dial‘nica, všetko, Čo je potrehné.
V prípade Trnavy do športovej časti je súkronmý investor ochotný investovat‘ 60%. SFZ
investuje 40% a bude aj akeionárom, v Žiline Sa vychádzalo z toho, že za 4,5 mil. eur sa dá
dohudovať to. čo je potrehné dohudovať, a tu parkovanie u uzavretie dvoch ohlúkov, čím sa
zvýší kapacita o 2000 rniest. Košice sú druhá najváčšie mesto a štadión pne cca 8500 divákov je
za 4 mil. možné vyhudovať, v ostatných krajských nestáeh a Dunajskej Strede hudú štadióny s
kapacitou nad 5000 divákov a za 2.4 mil. eur je možné tieto štadiány dobudovat‘. řostávajúce 4
eongoňtigová mestá by tiež mali dostat‘ tinančné prostriedky, ako aj d‘alšich X miest. ktoré mohli
byť zaradcné do znznamu.

R. Csutora, Ú LK, Šamorín, sa zaujímal, do akáho terminu budú čakarel ia In lbrmovuní, že niajú
možnost‘ sa uchádzat‘ o získanie pnostniedkov. ‘viedol. že exktuje aj spravodlivejši model na
prerozdelene linančnýeh proswiedkuv, ui< by zaujemcovia dopredu vedel i podmienk\ ‚ aká
kriténiá má štadión splňat‘ a kaiididáti by následne predložili možnosti linuncovania. Následne by
sa schvu l‘ovalo, kto bude zaradený do zoznamu. Ocenil, že aspoň n lečo SU schvú I lo a ostatnl
bodá čakat‘, kto nesplní podmien ky, Prezident S FZ konštatoval, že ostatně športově zväzy
vzniesli Vlnu odporu p° prijati zncscniu a / LI\edcnállu dö odu Holo nutná robit na projekte
diskrétne a ‚ebolo illožné obit erejnú diskusiu. Do 3t).Y20 3 chce SEL ahsolvovat rokovania
so všetkými iiiestuiiii a do 30.1 12013 chce V) adrenie, či niestá majú /áujeni o dotáciu a ai< dno.
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v ktoroin období budú pripravené na spotutinancovanie. Puc rnestá je pripravený v spolupráci so
SLSP, ČSOB aj úverový modeL. a mestá holi prevercné čo sa týka ich zadlženosti. Niektoré
niestá zrejme nehudú mňcť prijať ponLikti.

Následne sa prešlo k blasovaniu o bode 4.
Prezident SFZ požiadal pľedsedu mandátovej komisie. aby sa prezentovali delegáti,
a o oznámenie počtu delegátov.

Počet prítornnýcb dclegátov: 83
Hlasovalo za: 82
Hlasovalo proti: I
Zdržalo sa hlasovania: O

Mimoriadna konferencia SFZ schválila návrh rnzdclcnia financných prostricdkov Z dotácie
MŠVVaŠ SR na projekt rekonštrukcie. modernizácie a výstavby futbalových študiónov na roky
2013 -2022.

5. Disknsia

Do diskusie hol predložený I prispevok p. Norberta Csutoru (Šamorín) o financovaní špurtu.
najinü futbalu na Slovensku. Uviedol. že v Sarnoríne ťinancujú Wthal ‚ vlastnýcli prostriedkov a
vo výške cca 10% pomúha mesto. Získavanie linančných zdrojov na špon je veFký problém.
Prostredky. ktorú poskytuje štát do poitu idú pvedovšetkým na rcpwzcntáciu. eliýha
systematické finaricovank špurtu z poliFadti výchovy‘ mládeže, Ĺ J. aby každý fhthalový oddicl,
ktorý prihlási mládež do súťaže, na okresncj aleho regionálncj úrovni, dostal určitú dotáciu na
(Citu činnosť. llviedol, že by mohla byť časť podielových daní vyčlenená na šport. Ako príklad
pri ťinancovaní športu uviedol Maďarská republiku ako aj Česká republiku.

Prezident SEZ uviedol, že v súčasnej dube sa pripravuje nový zákon o špurte. ktorého súčasťou
je aj Hnancovanie špurtu. Maďarsko je prc nás vzorom, zadclmovali 56 prioritnych športov, a
prostredníctvoni nárudných zváiov móžu podii ikatel‘ské subjekty, šlátne a súkroniné, odpisovať
stu čast dani. poskytnút stu čast‘ daňového plnenia na núrodnc zvüvv vvhrancI šporlov. ento

projekt su pozdáva pedsedov parlanieuiu a Dušan Galis s Ottoin Brixiin hudCi terno projekt
pod polc) val‘ a prezentovat‘ v Uľ 13111 tnt e.

P. I ad slav Čambal k uvedCiiénlLl uv iedoi že de O iložit5 problém. sučas:iosti sa do pelu ku
konsenzu v toni, akýni spósuboni ro.‘deliť penhi,e ktoré dá cu, kapitolu školstva, nic všelci sCc

však aj týinto spokojní. úspešné individiiálne špurty, vodný slalom. streFba, iýeli!ostiiťc

7,9



kanoistika ťažko niesli. že im bude poskytnutých rnene t5nnnčných prostriedkov ako doteraz.
Plošné tinancovanic športu Je súbor úloh opatreni. ktoré súvisia s viaccrýrni zákontni. Do
konca roka su má predložiť lcgislatívny zámer nového zákona o športe. kde hudú načrtnuté
niektoré riešen ia, oproti minulosti by zákon nemal mať len dekiaratórny charakter. Problém
financovania klubovje zložitý. od roku 1990 kluby nic sú priamo financované, ale cez jednotlivé
národně Yederácie. Z hFadiska nového dotučného mechanizmLl je športový ZVÜZ zaviazuný, aby si
určil objem peňuzí, kloré dostane od štáb a dá na rozvoj športovo talentovanej mládeže a na
útvary ‘sportovo-taicntovanej mládeže. Všetko ostatné je zásah buď do daňového zákona a
daňového systému. Komplexně riešenic nehude zo dím na duň, ht‘adajú sa riešenia na hudovariie
športovej inUraštruktúry, nie len čo sa týka tütbalu, pripravujú sa projekty v oblasti hokeja. Cesta
daňových úľav v súčasnosti neprichádza do úvahy. V oblasti flnancovania športu prebichajú
náročné diskusie.

Prezident SFZ dal hlasovat‘ o uznesení, ktorýni konferencia SFZ zobrala na vcdoniie diskusný
príspevok p. Csutoru s tým. že do 30.11.2013 btidú jasné stanoviská od jednotlivých niicst. ktoré
sú prcdmewm prerczdelcrúa doácie. Návrh hol sclwálený jednornysel‘ne.

Počet prítoniných delegátov: 83
Hlasovalo za: 83
Hlasovalo proti: (J
Zdržalo sa hlasnvaniui: O

6. lnformácia o uzneseniach prijatých tnirnoriadnou konfercnciou SPZ

Prezident SFZ odovzdal slovo predsedovi návrhovej komisie p. Šunikovi, ktorý picdniesol
návrhy uznescní konferuncie, ktoré sú uvedené v prílohe k tcjto zápisnici. K návrhu uzneseni
nemal nikto z prítomných delegátov pupomienkv. Prezident SFZ dal o návrhu uznesení
konkrencie hlusovať a delegáti návrh schálili jednoh)asne.

Pučet pri umných: 83
Hlasovalo za: 83
J llasovalo proti: O
Zclržalo sa Ii lasovnn iu: O
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7. Ukončenie

Prezident poďakoval hosťorn a delegátoni za účasť a za prístup. ocenil prcjavenč porozunieilie, a
uviedol žeje to ocenenie práce kolektívu Pudí, ktorí na tomto projekte rok a pol pracovali.

Prí luhy:
1. Vzncsenia pri jaté konferenciou SPZ zo dňa 12. júla 2013
2. Prezenčná listina delegátov rnimoriadncj konlérencie SPZ zo dňa 12. júla 2013

V Banskej Bystrki, dňa 12. júla 20 3
-- r

Jozef Kliment
generálny sekrctárprezid‘

Ltk Kukulský
overovatcl zápisnke

H

‘vii Ian Lónčík
ovcrovateľ zápisnicc

\
snice
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